
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 593
van STEFAAN SINTOBIN
datum: 21 april 2017

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Beleidsdomeinen  -  Initiatieven voor hernieuwbare energie 

Op mijn actuele vraag in de plenaire vergadering van 20 april 2017 over de gevolgen van 
het wegvallen van het biomassaproject in Langerlo voor de energieheffing en het Vlaams 
Energieplan 2020 antwoordde minister van Energie Bart Tommelein onder andere het 
volgende en ik citeer:
“Het is nu te vroeg om te zeggen hoeveel die energieheffing naar omlaag zal kunnen 
gaan, maar dat we ze zullen kunnen verlagen, daar bestaat geen twijfel over. Maar alles 
hangt af van de inzet van iedereen, van mijn collega's op andere departementen, van 
administraties, van overheden, van bedrijven, van overheidsbedrijven en van de gewone 
mensen die mee op de kar springen”.

1. Welke initiatieven heeft de minister, binnen het kader van de eigen bevoegdheden, 
ter zake reeds genomen?

2. Welke initiatieven staan nog op stapel of zijn reeds gepland?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (270), Hilde Crevits (439), 
Bart Tommelein (259), Liesbeth Homans (567), Ben Weyts (1161), Jo Vandeurzen (575), 
Philippe Muyters (524), Joke Schauvliege (593), Sven Gatz (225)



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 593 van 21 april 2017
van STEFAAN SINTOBIN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Bart Tommelein, 
viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Begroting, 
Financiën en Energie.


